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Protokół Nr XIV/2020 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 11 maja 2020 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 11 maja 2020 r.  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15
30

.  

 

W sesji uczestniczyli: 

1) 14 radnych Gminy Żołynia (nieobecny był radny Wojciech Woś); 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia; 

3) Wójt Gminy Żołynia; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia; 

6) informatyk Urzędu Gminy Żołynia. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Żołynia Piotr Foryt.  

Po powitaniu zebranych przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek posiedzenia. 

Radni gminy nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku sesji, ani też innych wniosków 

możliwych w tym punkcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2020 rok; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2019-2026; 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań  

z tytułu pożyczek i kredytów. 

4. Sprawy różne. 

Ad. 2 Przewodniczący rady stwierdził, że radni gminy nie zgłosili uwag związanych  

z protokołem z poprzedniej sesji, w związku z czym zaproponował jego przyjęcie  

i przeprowadził głosowanie. Rada przyjęła protokół jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 

14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki 

imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (1) Wojciech Woś. 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła Anna Kostyńska, 

Skarbnik Gminy Żołynia. Stwierdziła, że będą to pierwsze tak duże zmiany w budżecie na rok 

2020, wynikające z wprowadzenia do niego kosztownych zadań inwestycyjnych. Wskazała, 

że plan dochodów gminy zostanie zwiększony o 2,67 mln zł, na co składają się: - otrzymana 

przez gminę z Funduszu Dróg Samorządowych dotacja w wysokości 2,4 mln zł na 

przebudowę ul. Batalionów Chłopskich w Żołyni oraz drogi Zagondwie w Brzózie 

Stadnickiej, - 66 tys. zł z gwarancji bankowej firmy Neopim za usterki wykonawcze na 

targowisku gminnym, - 59 tys. złotych dotacji z Centrum Projektów Polska Cyfrowa na zakup 

laptopów dla szkół. Skarbnik mówiła również o zmniejszeniu dochodów z tytułu udziałów 

gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych oraz o zmniejszeniu o 64 tys. zł 

subwencji oświatowej. Przedstawiła także zwiększenia po stronie wydatków, na łączną kwotę 

4,535 mln zł, w tym: - 1,7 mln złotych na wspomniane wcześniej przebudowy dróg 

gminnych, - 120 tys. zł na budowę chodnika przy ul. Smolarskiej, - 60 tys. zł na drobne 

remonty daszków nad stoiskami na targowisku gminnym oraz na dokumentację techniczną 

budowy hali sportowej w Brzózie Stadnickiej, - 59 tys. zł na zakup laptopów dla uczniów do 

nauki zdalnej z wskazanej wcześniej dotacji, - 13,5 tys. zł na wkład gminy w stypendia 

socjalne dotowane z budżetu państwa kwotą 122 tys. zł, - 12,6 tys. zł wkładu własnego gminy 

na usuwanie azbestu dotowane kwotą 72 tys. zł z funduszy ochrony środowiska. Skarbnik 

wspomniała również o przeniesieniach na kwotę 135 tys. zł w dziale transportu i łączności, 



2 

 

 

związanych z zapewnieniem środków na sporządzenie dokumentacji projektowej drogi 

powiatowej biegnącej przez Smolarzyny. Wyjaśniła, że środki na to zadanie pochodzą  

z oszczędności z zimowego utrzymania dróg. Skarbnik mówiła również o kredycie  

w wysokości 1,86 mln zł, koniecznym do zaciągnięcia w związku ze zwiększeniem planów 

inwestycyjnych. Zaznaczyła, że wskaźnik wyliczany dla gminy pozwala na zaciągnięcie 

takiego zobowiązania. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt 

uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XIV/121/20 w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Żołynia na 2020 rok została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki 

imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (1) Wojciech Woś. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej przedstawiła 

skarbnik gminy. Powiedziała, że wprowadzenie do budżetu gminy zmian po stronie 

wydatków, dochodów i przychodów musi być również wprowadzone do prognozy 

finansowej. Zaznaczyła, że stosowne adnotacje naniesiono do rubryk prognozy opisujących 

rok 2020. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt uchwały  

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XIV/122/20 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2019-2026 została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr 

Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (1) Wojciech 

Woś. 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu omówiła skarbnik gminy. Powiedziała, że 

w związku z wprowadzeniem do budżetu gminy wydatków znacząco przewyższających 

dochody konieczne jest zaciągnięcie kredytu w wysokości 1,86 mln zł. Dodała, że jego spłata 

nastąpi ze środków własnych gminy w okresie 10 lat, od roku 2022 do 2031. Zaznaczyła, że 

bank udzielający kredytu zostanie wybrany w drodze przetargu. Uchwała Nr XIV/123/20  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr 

Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI: (1) Wojciech 

Woś. 

Ad. 4 W punkcie spraw różnych radny Maciej Dąbek poinformował zebranych, że Gmina 

Żołynia przystąpiła do konkursu dotacyjnego Fundacji Orlen, z którego uzyskała 5 tys. zł na 

zagospodarowanie części mienia gminnego w Zakąciu. Podziękował sekretarzowi gminy za 

pracę przy wniosku o dotację oraz wójtowi gminy za zgodę na realizacje tego 

przedsięwzięcia. Przewodniczący rady stwierdził, że powodzenie tej sprawy jest największą 

zasługą radnego Macieja Dąbka, który wyszedł z inicjatywą zakończoną zdobyciem grantu. 

Przewodniczący podziękował radnemu ze te działania. 

Radni nie zabierali więcej głosu, przewodniczący rady podziękował zebranym za 

przybycie i zamknął obrady o godzinie 16.00. 

Sporządził:      

                                                                                                      


